



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

## VERSLAG D.D. 1 FEBRUARI 2005

Aanwezig: Stan Storms, Theo Swinkels, Ton Jans, Gert-Jan Roefs, Wim  
Jeuken, Frans Hendriks, Frans Coumans, Alex van Merkenstijn  
Afwezig: Annie van Mil, Henk Martens, Irene Michiels

### 1. Opening en vaststelling agenda

- Er vindt een rondje voorstellen plaats i.v.m. nieuwkomers Gert-Jan Roefs. Gert-Jan zal zich met name bezig gaan houden met de website wanneer het zover is.
- Punt 6 vervalt i.v.m. afwezigheid Annie van Mil

### 2. Verslag 14 december 2004

- Pag. 1 n.a.v. 2. a) Ton Jans moet Henk Martens zijn.
- Kascommissie is nog niet bijeen geweest omdat Justin nog geen gegevens heeft aangeleverd.
- Ook de begroting zal terug op de agenda komen voor de volgende vergadering.
- Pag. 2 het verplaatsen van de coffeeshop Switch gaat niet door. In het kader hiervan wordt medegedeeld dat wij niet tevreden zijn over het feit dat er geen terugrapportage plaatsvindt door de gemeente. Alex van Merkestijn zal dit meenemen.
- De ergernis m.b.t. de kerstverlichting wordt meegenomen in een brief aan de winkeliersvereniging.
- Het wildplakken en de afvalcontainer houden de aandacht
- Eindejaarsetentje is niet doorgedaan. Ton neemt contact op met Irene om dit zo spoedig mogelijk te plannen.
- Vergaderschema.

Maart:	wordt verschoven naar 15 maart
April:	tweede dinsdag dus 12 april
Mei:	tweede dinsdag dus 10 mei
Juni	wordt doorgeschoven naar 21 juni
Juli/augustus	Geen vergadering
September	tweede dinsdag dus 13 september
Oktober	wordt 4 oktober
November	tweede dinsdag dus 8 november
December	wordt 6 december

Iedereen wordt vriendelijk doch dringend verzocht deze data in de agenda te vermelden.

### 3. Ingekomen stukken en mededelingen

De stukken voor de Kamer van Koophandel zijn binnengekomen. Tineke houdt deze zo lang bij zich tot het financiële gedeelte afgewikkeld is.

- bijeenkomst Witte Hoeve.

Hier werd het gebiedsgericht werken nogmaals toegelicht door Henk Verstegen. Het is een goed project, maar er zal met name binnen het ambtenaren apparaat nog veel moeten veranderen wil een en ander goed werken.

- Terrassenbeleid

Theo heeft een en ander op papier gezet en deze reacties zullen meegenomen worden in een schrijven aan het college. Daarbij wordt nog meegenomen de vraag om aandacht voor de "vrije doorgang", het belang van handhaving en de openingstijden. Tineke zal deze brief verzorgen (wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd).

### 4. Verslag DB

Er heeft geen overleg meer plaatsgevonden.

### 5. Stedelijke ontwikkeling

Theo heeft ter verduidelijking een notitie m.b.t. dit punt opgesteld. De mensen die niet aanwezig waren krijgen deze notitie bij het verslag. Naar aanleiding van de bijeenkomst van de diverse werkgroepen waar Henk, Stan en Tineke bij aanwezig waren, werd het fietsenstallingen beleid, de inrichting van de Grote Markt en de Passage besproken. Er waren nogal wat meningsverschillen maar men was het er wel over eens dat er in ieder geval uniformiteit moet komen om Venray een eigen gezicht te geven. Wij hebben weer gewag gemaakt van onze Roadse Pöllekes en een voorbeeld overhandigd aan de betreffende ambtenaar. Theo zal vanuit de stuurgroep verder rapporteren.

Een voorstel van Theo, om in te investeren in een tweede boom op de Grote Markt (die er wellicht anders niet zou komen) wordt door allen gesteund.

Tineke geeft door aan Henk Verstegen (verantwoordelijke binnen de gemeente voor het GebiedsGerichtWerken GGW) dat Justin niet meer deelneemt in de werkgroep Economie.

### 6. Attentiebeleid

Gezien het feit dat Annie niet aanwezig is kan dit punt niet behandeld worden. Tineke moet ook nog contact met haar opnemen om hierover te praten. Tineke probeert met een voorstel te komen in de volgende vergadering en dit dan ook al besproken te hebben met Annie.

### 7. Vooruitblik onderwerpen Infrastructuur en communicatiebeleid

Het zou goed zijn wanneer er ruim voor de vergadering een toelichting gegeven wordt over deze onderwerpen die voor maart op de agenda gepland staan. Voor wat betreft de infrastructuur zal Henk gevraagd worden hier iets over te zeggen. Voor wat communicatiebeleid aangaat gaan in eerste instantie Theo en Gert-Jan inzake de website om de tafel zitten. Bij verdere communicatiezaken schuift Tineke aan.

## 8. Rondvraag en sluiting

- Het artikel in de Peel en Maas van 27 januari, waarin de burgemeester verklaart dat een glaasje op straat mag, is ons in het verkeerde keelgat geschoten. Het is van de dolle dat er eerst besloten wordt dat er geen alcohol op straat gedronken mag worden en dat vervolgens de burgemeester de eerste is om hierover te roepen dat dit best mag. Wij vragen ons af hoe er dan nog gehandhaafd kan worden. We zullen hierop reageren naar de burgemeester.
- Er liggen nogal wat sier elementen los. De vraag aan Alex van Merkestijn om dit door te spelen aan de verantwoordelijke personen binnen de gemeente.
- Er moet een nieuwe lijst aangemaakt worden van de adressen. Deze wordt verspreid met de notulen met daarbij de vraag om ontbrekende gegevens toe te voegen en missers door te geven aan Tineke.
- Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging de vergadering.